

香港公眾對幹細胞移植(俗稱:骨髓移植)認知問卷調查

敬啟者：

香港每年約有一千名成人及兒童罹患血癌及其他嚴重血病，只要覓得合適的骨髓捐贈者，移植健全的骨髓/幹細胞，患者便有望康復。

香港組織相容性及免疫遺傳學學會現正進行一項問卷調查，探討市民對成為骨髓/幹細胞移植捐贈者的認知及取態，希望藉此加深我們對這方面的了解，從而鼓勵更多市民登記成為捐贈者。參與這項研究是純屬自願性質及不記名的。希望您能花數分鐘（約 5 至 10 分鐘）完成以下問卷以協助我們的研究。

問卷結連：https://www.surveymonkey.com/s/bmtsurvey2013_chi

是次問卷調查資料將會根據醫院管理局的私隱政策處理。參與者或其合法授權代表如需進一步查詢有關調查研究所涉及的人權保護，你可以聯絡香港西聯網臨床研究倫理委員會，電話：2255 4086。

非常感謝閣下撥冗參與及完成此問卷！

祝您身體健康，工作愉快！

香港組織相容性及免疫遺傳學學會會長郭少燕醫生敬上

網站：<http://www.hkshi.org/>

聯絡網址：contactus@hkshi.org

A cross-sectional survey on public knowledge, attitudes and behaviour towards stem cell (commonly known as: bone marrow) donation in Hong Kong

Dear madam/sir,

There are around one thousand new patients (including adults and children) diagnosed with leukaemia and other severe blood diseases in Hong Kong every year. Stem cell (commonly known as bone marrow) transplantation could be the only hope for cure of their disease.

The Hong Kong Society for Histocompatibility and Immunogenetics is now conducting a survey on the knowledge, attitudes and concerns of people towards registering as voluntary stem cell / bone marrow donors. We hope with better understanding in these aspects, we can introduce effective measures to promote its public awareness and the rate of signing up as voluntary donors. The participation of this study is entirely voluntary and anonymous.

We would be most grateful if you can spare a few minutes (around 5-10 minutes) to complete the online survey at the link provided here:

https://www.surveymonkey.com/s/bmtsurvey2013_eng

All information is handled according to the Hospital Authority policy to ensure subjects' privacy. For further inquiries on protection of human rights in research studies, you may contact the HKWC Research Ethics Committee at Tel.: 2255 4086.

Many thanks for your time and active participation of the survey.

Yours faithfully,

Dr Janette Kwok

President of Hong Kong Society for Histocompatibility and Immunogenetics

Webpage: <http://www.hkshi.org/>

Contact address: contactus@hkshi.org.hk